
 
 
 
Referat fra styremøte i Kristiansund Idrettsråd (KIR)  
 
Dato: 14. februar 2022   
 
Til stede: Henning Meese fra Kristiansund Turnforening, Tron Kjønnø fra IL Norodd, Ståle Baardset 
fra KHK og Bjørnar Hoel, Kristiansund Tennisklubb,  

Ikke til stede: Trude Eines fra CFK, Kåre Edøy fra IL Nordlandet og Daniel Jose Haavin fra Frei 
FK 
 

Agenda 

23. Godkjenning av referat 
24. Orientering om saker fra kommunen, blant annet innspill til kommunens handlingsplan 
25. Gjennomgang av KIRs samarbeidsavtale med kommunen 
26. Orientering om initiativ for etablering av Olympiatopp i Kristiansund 
27. Planlegging av årsmøte 
28. Evt. 

  
 

 
Sak nr. Tema Referat/Vedtak 

23/21 
 

 
 

24/21 
 
 
 
 
 
 
 

 
25/21 
 
 
 
 
 

Referat forrige 
møte  

 
 

Orientering om saker 
fra kommunen, bla 
innspill fra 
kommunens 
handlingsplan 

  
 

 
Gjennomgang av KIRs 
samarbeidsavtale med 
kommunen 
 
 

Kort oppsummert 
Godkjent. 
 

 
Kort oppsummert 
Britt Hjelle fra kommunen kunne ikke komme. 
 
Vedtak 
Orienteringssak. 
 
 
 
 
Kort oppsummert 
Endring av tekst i punkt: 
 
3.4.3 Bevilge et årlig driftstilskudd på 25 000 kr 
uavhengig av kulturmidlene. Oppjusteres hvert år 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
26/21 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

27/21 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
28/21 
 
 
 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Orientering om 
initiativ for etablering 
av Olympiatopp i 
Kristiansund 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Planlegging av 
årsmøte 
  
 
 
 

 
 
 
 
 
 

 
Eventuelt 

 
  
 
 

minimum i henhold til konsumprisindeksen ved 
årsskiftet.  
 
 
 
Vedtak 
Vi anser at avtalen er god og relevant for idretten i 
byen og vil i hovedsak videreføre denne med 
overnevte ending i fortsetter med denn endringen i 
pkt 3.4.3.  
 
 
Kort oppsummert 
Gjelder tenkt Olympiatoppsatsning i Kristiansund. Det er 
foreslått å opprette en komité for å bidra til å drive dette 
arbeidet fram til sin beslutning. Det har vøært et 
initiativmøte mellom Johan Aas, Øystein Lian, Thomas 
Ryther, Eren Gjektvik. Johan Aas har hatt et møte med 
rektor Trond Hjelle ved Atlanten videregående skole.  
 
Vedtak 
Idrettsrådet oppretter en komité, ledet av Johan Aas, 
Norodd. Den bemannes med en til to fra 
Idrettsrådet, og andre ressurspersoner etter 
komitéleders anbefaling.  
 
 
 
 
Kort oppsummert 
Vi må finne dato og hvem som ønsker å bli med videre i 
styret.  Bjørnar Hoel og Kåre Edøy er på valg i 2022. 

 
Vedtak 
Vi holder et fysisk møte 3.mai.  
 
 
 
 
 
 
Kort oppsummert 
 Ingen saker  

 
Vedtak 
Intet. 

 
 
Referent 
Tron Kjønnø 
 
 
Tidligere styremøter: 
 
# 4 – Dette var femte møte 
Neste møte blir fortrinnsvis mandag 7/03 


